

## الطلبة الذين لديهم تعارض في الامتحانات النهائية

يرجى من الطلبة الذين لديهم امتحانين في نفس اليوم وفي نفس الوقت (تعارض) في الامتحانات النهائية للفصل الدراسي الحالي إجراء التالي:

### ➤ تعارض بين امتحانين ورقيين:

- يختار الطالب المقرر الذي سوف يبدأ به.
- يتوجه إلى قاعة امتحانه وفقاً للمقرر الذي اختاره.
- يبلغ الطالب المراقب الموجود في القاعة الامتحانية بأن لديه امتحانين في نفس الوقت ليقوم المراقب بأخذ التدبيرات.
- بعد الانتهاء من الامتحان الأول لا يسمح للطالب بالخروج من القاعة دون أن يكون معه مراقب وفي حال خرج الطالب لوحده، يحرم من تأديته للامتحان الثاني.
- يمكن للطالب أن يأخذ فترة استراحة بين الامتحانين لا تتعدى الربع ساعة بوجود مراقب معه.
- يستلم الطالب الامتحان الثاني من المراقب ويأخذ وقته كاملاً في الامتحانين.



Date: 17/11/2021

## **Students with contradicting exams in the Final**

Students who have two Final exams in the same day and same time in the current semester are kindly requested to be aware of the following:

➤ **Students have two paper exams:**

- Student is allowed to choose the course to start with.
- Student has to attend the room of the chosen exam.
- Student should inform the proctor that he\she has two exams at the same time, so the proctor will take the necessary action.
- When the student finishes the first exam, he\she is not allowed to leave the exam room without being supervised, otherwise the student is not allowed to attend the second exam.
- Student is allowed to take a break for 15 minutes maximum interval between the two exams under the supervision of a proctor.
- Students are entitled the complete exam duration of both.

**Examinations Department**